



### **AMENDED (time change)**

You are invited !!!!

The PSAC Greater Moncton Human Rights Committee, in partnership with Breaking the Silence Committee\*, is inviting you to a conference by Francisco Ramirez Cuéllar, well known Columbian unionist.



**What ? Public Conference : The impact of the Coal industry on Human rights and what we can do about it by Francisco Ramirez Cuéllar**

**When? Wednesday, November 25th, 2015**

**Where?** Dunn 108, Sackville

(Dunn is the building right on the corner of York Street and College/Salem Street, across from the university parking lot.)

**Time? 6:00 p.m. to 7:00 p.m.**

**Francisco Ramirez Cuéllar** is a Colombian trade union leader under serious threat from paramilitary groups in his country because of his trade union activism.

He is a lawyer, human rights activist and the author of a book about the mining industry in Colombia, which has revealed the role of the Canadian government in legislative changes to the Mining Code in favor of mining companies ( *The Profits of Extermination: Big Mining in Colombia*, 2005).

**For any questions please contact Marla LeBlanc @ [Marla.LeBlanc@otc-cta.gc.ca](mailto:Marla.LeBlanc@otc-cta.gc.ca) or call 851-6950**

\* Breaking the Silence (BTS) is a voluntary network who began to organize in 1988 to support the efforts of Guatemalans struggling for political, social, and economic justice.



## **MODIFIÉ (horaire modifié)**

Joignez-vous à nous !!!

Le Comité des droits de la personne du Grand-Moncton – AFPC, en collaboration avec le comité « Breaking the Silence », vous invite à une conférence de Francisco Ramirez Cuéllar, syndicaliste colombien bien connu



**Quoi? Conférence publique : L'impact de l'industrie du charbon sur les droits humains – que faire pour s'en départir par Francisco Ramirez Cuéllar**

**Quand? Mercredi le 25 novembre 2015**

**Où ?** Dunn 108, Sackville

(L'édifice Dunn est situé au coin des rues York et College/Salem, en face du stationnement de l'université)

**Heure? 18 h 00 à 19 h00**

**Francisco Ramirez Cuéllar** est un leader syndical colombien sérieusement menacé par des groupes paramilitaires dans son pays en raison de son activisme syndical.

Il est avocat, militant des droits humains et l'auteur d'un livre sur l'industrie minière en Colombie, qui a permis de révéler le rôle du gouvernement canadien dans les changements législatifs du code minier en faveur des entreprises (« The Profits of Extermination: Big Mining in Colombia », 2005)

**Pour questions ou informations, svp communiquer avec Marla LeBlanc @[Marla.LeBlanc@otc-cta.gc.ca](mailto:Marla.LeBlanc@otc-cta.gc.ca) ou par téléphone 851-6950**

\*« Breaking the Silence » est un réseau organisé depuis 1988 qui appuie les efforts des Guatémaltèques dans leur lutte pour une justice politique, sociale et économique dans leur pays.